
Zápis z volební valné hromady

Spolku studentů historie FF UK, z. s. (dále jen “Spolek”)

Dne 12. října 2016, 19:15 místnost P301, budova FF UK, nám. Jana Palacha 2, Praha

Přítomní členové výboru: Martin Babička (předseda), Ondřej Crhák (místopředseda), Marta

Harasimowicz, Anna Kolářová, Jan Černý

Přítomní členové disciplinární komise (dále jen DK): Jakub Izdný (předseda), David

Pavlorek, Jan Jindra

Přítomní členové Spolku: Kristina Andělová, Otmar Beneš, Michal Cáp, Anna Fišerová, Matěj

Goláň, Kajetán Holeček, Helena Chalupová, Martin Jelínek, Štěpánka Kopřivová, Vlastimil

Křišťan, Jeroným Lavický, Jaromír Mrňka, Daniel Ort, Karel Pacovský, Ondřej Purchart, Jakub

Raška, Aleš Teichmann, Dominik Vachuda, Miroslav Vašík

Nově přijatí: Hedvika Klímová, Oldřich Štros, Boleslav Šmejkal, Simona Sobolevská, Aneta

Bunžová, Ivana Průchová (obnovila členství), Marek Stojan

Hosté: Jan Šimek

Zápis:

1. Prezence a schválení programu

Valná hromada se sešla v usnášeníschopném počtu (Příloha 1: Prezence účastníků). Poté

následovalo přijímání nových členů. Program valné hromady byl schválen optickou

většinou přítomných členů v následující podobě: Představení výroční zprávy za AR

2015/2016, představení zprávy DK za stejné období, volby orgánů spolku, různé. K

návrhu nebyly žádné připomínky.

2. Představení výroční zprávy za akademický rok 2015/2016



Předseda Martin Babička představil výroční zprávu za uplynulý akademický rok (Příloha

2: text výroční zprávy). Výroční zpráva byla navržena ke schválení a přijata valnou

hromadou (32 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo).

3. Představení zprávy disciplinární komise za akademický rok 2015/2016.

Předseda DK přednesl zprávu disciplinární komise. Konstatoval dobré fungování spolku

s výhradou nedostatků v administrativních záležitostech, které se většinou zrodily v

problémovém roce 2013/2014. (Příloha 3: text zprávy DK). Zpráva disciplinární komise

byla schválena optickou většinou všech přítomných.

4. Volba výboru a disciplinární komise

Volební komise byla navržena a schválena ve složení: David Pavlorek (předseda), Jakub

Raška, Kristina Andělová. Dále proběhlo seznámení přítomných členů s procedurou

voleb dle článku X. stanov (Volební řád).

A. Volba předsedy spolku

Na funkci předsedy Spolku navrhl Martin Babička kolegu Bc. Ondřeje Crháka (3.

r. NMgr. Historie-Obecné dějiny), který kandidaturu přijal. Bc. Vlastimil Křišťan

(4. r. NMgr. Historie-Obecné dějiny) navrhl sám sebe a kandidaturu také přijal.

Bc. Marta Harasimowicz navrhla Daniela Orta, který kandidaturu nepřijal. Daniel

Ort navrhl Annu Kolářovou (2. r. Bc. Historie – Etnologie), která kandidaturu

přijala.

Kandidáti se představili a zodpověděli dotazy: Kolega Křišťan byl dotázán, zda

něco myslí vážně, konstatoval, že své studium. Kolega Crhák byl dotázán, jak se

má, odpověděl, že dobře. Všichni kandidáti byli dotázáni, zda by měl spolek

nadále pořádat něco ve formátu Kritického klubu. Dle kolegy Crháka ano, dle kol.

Kolářové pokud o takový formát bude zájem, dle V. Křišťana ne.

V následné tajné volbě získali O. Crhák – 21 hlasů, V. Křišťan – 3 hlasy, A.

Kolářová – 10 hlasů; Předsedou Spolku studentů historie FF UK pro akademický

rok 2016/2017 byl zvolen Bc. Ondřej Crhák.

B. volba místopředsedy

Na funkci místopředsedy Martin Babička navrhl Annu Kolářovou (jako výše),



která kandidaturu přijala. Kajetán Holeček navrh Bc.l Annu Fišerovou, která

kandidaturu nepřijala. Oldřich Štros navrhl Bc. Vlastimila Křišťana (jako výše),

který kandidaturu přijal. Karel Pacovský navrhl Bc. Otmara Beneše, který

nepřijal. Bc. Vlastimil Křišťan navrhl Dominika Vachudu, který návrh nepřijal.

Kandidáti se představili a zodpověděli stručné dotazy.

V následné tajné volbě získali A. Kolářová – 28 hlasů, V. Křišťan – 6 hlasů.

Místopředsedkyní Spolku studentů historie FF UK pro akademický rok

2016/2017 byla zvolena Anna Kolářová.

C. volba členů výboru:

1. Martin Babička navrhl Hedviku Klímovou (1. r. Bc. Historie – Obecná

lingvistika), která kandidaturu přijala. Aleš Taichman navrhl Bc. Annu Fišerovou

(studuje 2. r. Bc. Historie), která kandidaturu přijala. Ondřej Crhák navrhl

Michala Cápa (4. r. Bc. Historie), který kandidaturu přijal. Bc. Vlastimil Křišťan

navrhl Dominika Vachudu (3. r. Bc. Historie), který kandidaturu přijal. Dan Ort

navrhl Ivanu Průchovou, která nepřijala. PhDr. Jaromír Mrňka navrhl Bc. Martu

Harasimowicz, která kandidaturu nepřijala. Jan Jindra navrhl Bc. Vlastimila

Křišťana (jako výše), který kandidaturu přijal. Daniel Ort navrhl Martina Jelínka,

který kandidaturu nepřijal. Jakub Raška navrhl Matěje Goláně, který kandidaturu

nepřijal. Bc. Anna Fišerová navrhla Bc. Otmara Beneše, který návrh nepřijal.

Mgr. Kristina Andělová navrhla PhDr. Jaromíra Mrňku (3. r. Ph.D. Moderních

hospodářských a sociálních dějin), který kandidaturu přijal.

Všichni kandidáti byli dotázáni, zda by byli ochotni vykonávat funkci hospodáře:

J. Mrňka se na to necítí, V. Křišťan upozorňuje, že má maturitu z matematiky, D.

Vachuda navrhuje získat peníze z restitucí, M. Cáp upozorňuje, že zná lidi z

hospodářské kriminality, A. Fišerová by byla ochotna, kdyby nebylo zbytí, H.

Klímová přinejhorším také. Všichni kandidáti byli dotázáni, zda mají rádi koně:

H. Klímová ne, A. Fišerová ano, M. Cáp ne, dle D. Vachudy je to nepřípustná

otázka, V. Křišťan jí vše (ano), J. Mrňka jako Křišťan (ano).

V následující tajné volbě získali Hedvika Klímová – 21 hlasů, Bc. Anna Fišerová



– 26 hlasů, Michal Cáp – 21 hlasů, Dominik Vachuda – 9 hlasů, Bc. Vlastimil

Křišťan – 11 hlasů, PhDr. Jaromír Mrňka – 13 hlasů. Členy výboru Spolku

studentů historie FF UK pro akademický rok 2016/2017 byli zvoleni Bc. Anna

Fišerová, Michal Cáp a Hedvika Klímová.

D. Volba disciplinární komise:

Bc. Ondřej Crhák navrhl Mgr. Jakuba Izdného (6. r. Ph.D. Historie-Obecné

dějiny), který kandidaturu přijal. Martin Jelínek navrhl Bc. Otmara Beneše (jako

výše), který kandidaturu přijal. Martin babička navrhl Bc. Martu Harasimowicz

(5. r. NMgr. Komparatistika), která kandidaturu přijala. Mgr. Jakub Izdný navrhl

Bc. Vlastimila Křišťana (jako výše), který návrh přijal. Anna Kolářova navrhla

PhDr. Jaromíra Mrňku (jako výše), který návrh přijal. Bc. Marta Harasimowicz

navrhla Dominika Vachudu, který kandidaturu nepřijal. Anna Kolářová navrhla

Ivanu Průchovou, která kandidaturu nepřijala. (navrhuje A. Kolářová; nepřijímá)

Kandidáti byli dotázáni, zda opravdu o tuto funkci stojí: J. Izdný ano, O. Beneš

ano, M. Harasimowicz ano, V. Křišťan ano, J. Mrňka ne. Dále byli dotázáni, zda

by byli ochotni být předsedou DK? J. Mrňka ne, V. Křišťan ne, M. Harasimowicz

ano, O. Beneš ne, J. Izdný ano.

V následující tajné volbě získali J. Izdný 31 hlasů, Otmar Beneš 29 hlasů, M.

Harasimowicz 26 hlasů, Vl. Křišťan 6 hlasů, J. Mrňka 5 hlasů. Členy disciplinární

komise Spolku studentů historie FF UK pro akademický rok 2016/2017 byli

zvoleni Jakub Izdný, Otmar Beneš a Marta Harasimowicz.

Volební komise uzavřela volby a předala správu spolku novému vedení. (Příloha 4:

protokol o volbě a nacionále kandidátů)

5. Různé

Jednání valné hromady bylo ukončeno v 21:30 s tím, že nás očekávají v restauraci Lokál

(Dlouhá ulice 33, Praha 1).

Zapsala Anna Kolářová.



Předseda Ondřej Crhák

Ověřil Jakub Izdný


